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, Mercatorjeva uprava uradno potrdila prevzemno namero za Pivovarno Laško

RA SLOVENIJA 1, 23.12. 2011, DOGODKI IN ODMEVI, 15.30

ROK VALENČIČ (voditelj): Uprava naše največje trgovske družbe je danes tudi uradno objavila namero
za prevzem Pivovarne Laško. S tem so seznanili Agencijo za trg vrednostnih papirjev, Urad za varstvo
konkurence, predstavnike zaposlenih in upravo pivovarne. Ta bo o tem uradno obvestila tudi nadzorni
svet, ki naj bi se sešel danes, vendar so sejo zaradi Mercatorjeve pobude preložili. Na pobudo pa se je
odzval tudi Igor Lah iz KS Naložb, ki je poleti nameraval prevzeti Pivovarno Laško. V ostrem pismu je
ocenil, da je to ena od najbolj absurdnih zadev in da je čas za menjavo vodstva Mercatorja, ki dela škodljive
poteze. Prispevek Milana Trobiča.
MILAN TROBIČ (novinar): Ob tem je Lah zapisal, da manjka samo še to, da Mercator da ponudbo za nakup
Nove ljubljanske banke, vodstvu na čelu z Žigo Debeljakom pa predlaga, da naredi prevzem Laškega in
Nove ljubljanske banke kar z Mercatorjevimi boni, prodajalcem pa da za nagrado dvojne pike. Objave
prevzemnih ponudb so postale očitno nekakšen šport, meni Andraž Grahek, KD Skladi, ki doda, da so
ponudbe eno, resnični prevzem pa nekaj drugega. Uprava Mercatorja je očitno vzela stvari v svoje roke
in presekala gordijski vozel lastništva, saj imajo Laščani zajeten delež njegovih delnic. Ta ponudba pa bo
dokončno razdrla konzorcij prodajalcev Mercatorja. Dejstvo pa je, da Mercator tega posla ne bo izpeljal
z novim zadolževanjem.
ANDRAŽ GRAHEK (KD Skladi): Pač ima odobreni kapital, kar pomeni, da ima družba možnost, da izda do
25 odstotkov novih delnic, in zelo verjetno bo vsaj del kupnine ponudil v obliki delnic Mercatorja tudi
delničarjem Pivovarne Laško.
TROBIČ: Mnogi opozarjajo, da je pri vsem skupaj zelo sporna vertikalna povezava obeh družb in to, kar
počnejo, ni del njihovih razvojnih strategij. In kakšen signal je ta ponudba Mercatorja za hrvaški Agrokor?
Grahek pravi:
GRAHEK: Jaz mislim, da če zdaj niso dojeli, da so tukaj nedobrodošli, potem pa res ne vem, no.
TROBIČ: Pobudo Mercatorja pa pozdravljajo mali delničarji društva MDS. Predsednik Rajko Stankovič jo
ocenjuje kot zelo modro.
RAJKO STANKOVIČ (predsednik MDS): Menim, da je to uspešna poteza, ki je tudi v dobrobit tako
dobaviteljev Mercatorja, kot dobaviteljev Pivovarne Laško in nenazadnje mislim da tudi za ekonomijo
Republike Slovenije.
TROBIČ: Vse, kar se je doslej dogajalo v sagi o prodaji Mercatorja, ne daje nobenega trdnega upanja, da
se v dneh do konca leta ne bo zgodilo še kaj presenetljivega.
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